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Medborgarförslag

1. Medborgarförslag

Innan du skriver medborgarförslag
Ta reda på så mycket fakta som möjligt
Kontakta berörda politiker och tjänstepersoner vid kommunen för att

sätta dig in i vad som är på gång
vad som redan planeras
vad som beslutats

Försäkra dig också om att ditt förslag berör en fråga som kommunen är ansvarig för och har möjlighet att besluta om.

Jag har tagit del av informationen

Politiker eller tjänsteperson som jag pratat med om förslaget
Sebastian Hörlin

Rubrik på ditt medborgarförslag
Asfaltering för isbana

Kort presentation av ditt medborgarförslag
Asfaltering av befintlig grusplan för att lättare kunna spola is samt använda till basketplan m.m på övrig tid av året
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Här kan du lämna en mer utförlig beskrivning av ditt medborgarförslag
Motivera gärna varför du anser att förslaget ska genomföras och hur det i så fall ska kunna ske.

Medborgarförslag: Skridskobana Mariannelund
Område: Det finns en grusplan uppe på gärdet som är ca 15x40 m. Den ligger på kommunens mark, den ligger vid slutet av 
Kornbodsgatan intill en befintlig lekplats. (57°36'47.4"N 15°33'00.9"E)
Bakgrund: Grusplanen har i ca 30 års tid ideellt spolats till en skridskobana på vintern så barn och vuxna kan åka skridskor och 
umgås. Något som är väldigt uppskattat av samhällsborna då det är den enda möjligheten att åka skridskor i samhället sedan 
Slättvallen slutade spola is.
Problemet: Det tar lång tid för oss att få en farbar is då underlaget måste mättas ordentligt med vatten innan det fryser på. I regel tar 
det ca 1 vecka med spolningar morgon, dag, kväll och natt. Med tänkt förslag så tar det endast 2 dagar att få till en bra is vilket 
sparar både arbete och vatten. Samt ökar antalet tillfällen som går att åka skridskor per år avsevärt.
Engagemanget: Vi har i år med egna medel lånat in en entreprenadmaskin och jämnat till underlaget då det var ca 20 cm i 
höjdskillnad mellan mitten och kanterna, allt för att det ska gå fortare att få till en fin is. Vallnäs timber har skänkt fint virke så vi 
har kunnat bygga upp ett mothåll så vattnet inte ska rinna i väg i onödan.
Ny LED belysning har en privatperson bekostat själv, då det satt gammal gatubelysning med taskig styrka som kommunen aldrig 
ville uppgradera. Samma person har även löst en betongtrumma som grillplats. Vi håller även på att ta fram en liten redskapsplats 
där vi kan ställa de uttjänta hockeymålen med trasiga Gunnebo nät från 70-talet, samt förvara lite redskap som skyfflar, isskrapor, 
ved, grillgaller m.m.
Syfte: Intresset för skridskobanan är mycket stor bland barn som vuxna, den används flitigt och är en stor samlingsplats för 
invånarna i och runt Mariannelund. Även Furulundskolan och Folkhögskolan använder planen i sina verksamheter.
I dagsläget finns inga andra områden i samhället som spolas vintertid likt det gjorde förr då Slättvallens idrottsplats spolades av 
idrottsföreningen.
Att rusta upp planen skulle innebära en perfekt plats till umgänge för både barn som vuxna året runt vilket det saknas i den här 
delen av samhället.
Skötsel: All skötsel från sen höst med rensning av kanter från löv, grenar och uppvuxna grästuvor till framtagning/borttagning av 
slang, spolande av vatten och skottning av banan sköts ideellt av vuxna i Mariannelunds området. Tanken är att det även 
fortsättningsvis ska bedrivas på det här sättet.
Förslag: Förslaget är att marken justeras helt och asfalteras för att skapa en multiplan som kan användas hela året. Detta skulle 
minska vattenförbrukningen och underlätta spolningen vintertid samt skapa förutsättningar för att kunna använda planen sommartid 
till inlinesåkning, landhockey, basket mm.
2-4st nya riktiga hockeymål införskaffas för att ersätta de uttjänta målen som står där idag. För att även kunna bruka planen på den 
varmare delen av året så vore det önskvärt med 2-4st basketkorgar. Önskvärt är även en sarg så planen kan användas till landhockey 
på sommaren, likt sargen som finns på den asfalterade skridskobanan i Hult. Skyddsnät för puckar på ena kortsidan ut mot skogen 
är ett stort önskemål då det har en tendens att försvinna i mörkret ute i snön. Det finns ordentliga stolpar monterade för detta redan.
Ekonomi: Har kollat med entreprenadfirmor och fått ungefärliga priser på ca 100-130K kr för asfaltering. Basketkorgar ligger på ca 
15 000 kr st exkl arbete med ingjutning i marken. Hockeymål på ca 5000 kr st. Sargkostnad har vi ännu inte fått in pris på då höjd 
och utformning av sarg skiljer sig åt. Skyddsnät ca 5 000kr.

Vill du bifoga dokument kan du göra det här
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Samtliga filer ovan finns bifogade i detta dokument, se bifogade filer.

2. Personuppgifter

Personuppgifter
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